

Available on the App Store
於 APP 商店提供

iPhone



Available on www.bechem.com
網站提供 www.bechem.com

ANDROID



Ab April 2012 erhältlich auf Google Play
Available beginning of April 2012 on Google Play

Verwendete Marken- und Typenkennzeichen sind durch die jeweiligen Rechteinhaber geschützt, auch wenn diese ohne das © Zeichen genannt oder abgebildet sind.
Trademarks and type designations are protected by the copyright law even if ™ or © symbols are not used.



since 1834

明日的科技，在今天。

BECHEM 開發、生產和銷售高性能的潤滑油和添加劑於世界各地。數十年來的經驗，與科學協會和產品用戶的密切合作，是最後且最重要的，我們員工的專業知識和強力的承諾使高性能潤滑油的數量不斷增長，這有助於我們客戶成功的關鍵因素。

Tomorrow's Technologies. Today.

BECHEM develops, produces and sells high-performance lubricants and additives all over the world. Decades of experience, intensive collaboration with scientific associations and product users, and, last but not least, the know-how and strong commitment of our employees are key factors for the continuously growing number of high-performance lubricants that contribute to our customers' success.

www.bechem.com

CARL BECHEM GMBH Weststraße 120, 58089 Hagen, Germany
Phone: +49 2331 935-0, Fax: +49 2331 935-1199
Email: bechem@bechem.de
www.bechem.com

Jetzt kostenlos
downloaden!
免費下載!



行動裝置應用軟體

MOBILE APPLICATION
BECHEM ABC of Lubrication
BECHEM ABC 潤滑



BECHEM ABC 潤滑

從 **A** 的抗摩擦塗層到 **W** 的鋼絲纜索潤滑，BECHEM ABC 潤滑涵蓋各種化學和物理相關潤滑及其各方面應用。

此應用程式允許所有感興趣的工程師和專業用戶方便、快捷的行動存取超過 400 個字母順序排列的主題潤滑油。

BECHEM ABC of Lubrication

From **A** for anti-friction coating to **W** for wire rope lubricant, the BECHEM ABC of Lubrication covers various chemical and physical aspects with regard to lubricants and their applications.

This App allows all interested engineers and professional users easy and fast mobile access to more than 400 alphabetically arranged terms about the subject lubricants.

MOBILE APPLICATION



Englische und deutsche Version verfügbar
English and German version available

我們建議以無線網路下載應用程式。
We recommend a wireless network for download of the App.

從 **A** 抗摩擦塗層到 **W** 鋼絲纜索潤滑有 400 多個項目
More than 400 terms from **A** for anti-friction coating to **W** for wire rope lubricant

現在可自 iOS 和 Android 應用程式免費下載！
iOS and android apps now available for free download!